
• Det lyser i stugorna men i färre än förra året.

• Inga större covid-19 utbrott kända. 

• Vaccinationerna fungerar särskilt bra där det finns Läkarbåt (Djurö vårdcentral).

• Fortfarande kö för att få tag på lokala hantverkare!

• Glädjande nog håller några skärgårdsrestauranger och skärgårdshotell 
fortfarande öppet. 

• SIKO har haft ett uppskattat, analogt höstmöte på Idöborg; 
”Skärgårdsspaning 2022”

• ”Skärgårdsflytten” identifierade ett 30-tal mycket intresserade 
skärgårdsflyttare. Dock har ingen ännu flyttat ut på grund av bostadsbrist!
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• SIKO och Trafikantföreningen har svårt att få tillstånd ett fruktsamt samarbete 
med Trafikförvaltningen och W-bolaget. Möte med ansvariga politiker 
tjänstemän efterfrågas.

• RUFS-standard fortfarande inte uppnådd.

• Anslutningar till buss har tagits bort ur WÅAB:s tidtabeller, idén med ”hela 
resan” förfaller därmed.

• Statusrapport för ”Replipunktslyftet” efterfrågas.

• Äntligen fortsatt bredbandsutbyggnad i Värmdö norra skärgård. Mycket tack 
vare samarbete mellan lokala krafter och stora bredbandsaktörer …och lite 
pengar från staten.
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